
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 6. november 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Samrådsspørgsmål J
Vil ministeren redegøre for, hvilke overvejelser regeringen gjorde sig i perio-
den april 2012 til juni 2013 i forbindelse med håndteringen af den voldsomme
udbygning af solcelleanlæg og de lovmæssige justeringer, der blev foretaget i
perioden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Christian Lilleholt (V).

På udvalgets vegne
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